
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 10. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 38
Hvordan mener ministeren, at man kan sikre, at friskoler ikke havner i bureau-
kratiske klemmer, som det f.eks. har været tilfældet for Friskolen i Guldborg-
sund, som af Ministeriet for Børn og Undervisning henvises til Guldborgsund
Kommune og af Guldborgsund Kommune henvises til ministeriet i forhold til
en sag om godkendelse af elevtal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Riisager@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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